
U	vezi	prikupljanja	donacija

U	zadnjih	nekoliko	godina	javljaju	se	ljudi	u	N.R.	Kini	koji	bez	dopuštenja	prikupljaju	donacije.

Prikupljali	su	novac	od	učenika	uz	obrazloženje	da	je	to	novac	za	pomoć	New	Tang	Dynasty

televiziji,	novinama	The	Epoch	Times,	 i	drugim	medijskim	kućama	kojim	upravljaju	učenici

van	 N.R.	 Kine.	 Takvo	 što	 se	 ne	 može	 činiti.	 Ako	 neka	 medijska	 kuća	 ne	 može	 normalno

djelovati	kroz	duži	vremenski	period	vlastitim	sredstvima	i	oslanja	se	na	dugoročnu	pomoć

učenika	to	je	onda	samo	po	sebi	veliki	problem.	Ako	se	onda	još	više	sredstava	prikuplja	od

učenika,	 onda	 se	 čini	 još	 jedna	 pogreška.	 U	 više	 sam	 navrata	 sa	 medijskim	 kućama

razgovarao	o	ovome	problemu,	i	oni	su	mi	jasno	dali	do	znanja	da	neće	prikupljati	sredstva

od	učenika	u	N.R.	Kini.	Ako	 je	 takav	slučaj,	 tko	su	dakle	ti	 ljudi	koji	prikupljaju	sredstva	po

N.R.	Kini?	Što	je	njihov	cilj?	Još	u	vrijeme	kada	su	progoni	tek	počeli,	postojali	su	agenti	KPK	i

loši	 ljudi	 sa	 zlim	 namjerama	 koji	 su	 prikupljali	 sredstva	 od	 učenika	 koristeći	 pri	 tomu	 sve

vrste	 izgovora.	Ovo	 je	 imalo	veoma	surove	posljedice	na	svakodnevni	život	nekih	učenika	 i

uzrokovalo	 okrutne	 progone,	 jer	 su	 bili	 umiješani	 u	 [prikupljanje	 sredstava].	 U	 mojim

prethodnim	 Fa	 predavanjima	 ja	 sam	 se	 izjasnio	 po	 pitanju	 prikupljanja	 novca	 od	 učenika.

Zašto	 ovo	 ne	 poštujete?	 (Druga	 je	 stvar	 kada	 učenici	 međusobno	 surađuju	 zbog	 potrebe

izrade	materijala	za	objašnjavanje	istine.)	Čak	i	učenici	koji	su	veoma	uspješni	u	poslu	i	imaju

financijske	mogućnosti	moraju	prvo	od	mene	dobiti	dopuštenje.	Uz	to,	kad	god	učenici	čine

nešto	što	ne	bi	smjeli,	zlo	će	 iskoristiti	ove	propuste	 i	učiniti	da	ovi	učenici	umiješani	u	to

budu	progonjeni	i	uhapšeni.	Trebali	biste	naučiti	iz	toga!	Gledano	iz	drugoga	ugla,	želim	da

medijske	kuće	imaju	čvrsto	uporište	u	društvu	i	postanu	tvrtke	koje	normalno	rade.	I	samo

onda	kada	rade	u	pozitivnom	obrtu	mogu	više	pomoći	u	objašnjavanju	istine.	U	protivnome,

zar	 ih	 ovakav	 način	 financijske	 pomoći	 neće	 dovesti	 do	 dugoročne	 ovisnosti	 o	 pomoći

učenika,	a	što	će	učiniti	da	njihov	posao	ne	ide	dobro?	Ako	stvari	i	dalje	nastave	ići	u	ovome

smjeru,	 zar	 ovo	 njihovo	 oslanjanje	 neće	 iscrpiti	 financijske	 mogućnosti	 učenika?	 Iz	 toga

također	 neće	 dobiti	 ni	 puno	 moćne	 vrline.	 Nadam	 se	 da	 ljudi	 neće	 poticati	 mentalitet

oslanjanja	na	učenike,	koji	se	pojavljuje	kod	nekih	medijskih	kuća.	Ovo	se	tiče	svih	vas:	ako	se

budete	dobro	nosili	po	tom	pitanju,	to	je	onda	dobra	stvar;	ako	ovo	loše	napravite,	onda	je	to

loša	 stvar.	 Nadam	 se	 da	 ćete	 iz	 ovoga	 naučiti	 svoju	 lekciju,	 ne	 nastavljajući	 nesmotreno

prikupljati	 sredstva	 i	 davati	 financijsku	 podršku,	 te	 da	 ćete	 koračati	 dobro	 vašim	 putom

kultivacije!

Li	Hongzhi	
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